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Του: Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού
 Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών

ΘΕΜΑ: «Αναγκαία η αύξηση του επιδόματος φοιτητικής στέγης»

Κύριοι Υπουργοί,

Οι επιτυχούσες/όντες στα Ανώτατα Εκπαιδευτικά Ιδρύματα (ΑΕΙ) της χώρας θα κληθούν
να εγγραφούν σύντομα στις σχολές επιτυχίας τους. Παγκοίνως είναι γνωστό ότι οι
υφιστάμενες φοιτητικές εστίες αφ΄ ενός δεν επαρκούν για όλο το φοιτητικό δυναμικό αφ΄
ετέρου είναι τόσο υποβαθμισμένες και εμπορευματοποιημένες, ώστε οι φοιτήτριες/ές
αναγκαστικά να στρέφονται στην αναζήτηση στέγης, επιβαρύνοντας τον οικογενειακό
προϋπολογισμό των γονέων τους. Είναι απίθανο κατά τη διάρκεια ακόμη και επίμονης
αναζήτησης σήμερα κάποια/ος φοιτήτρια/τής να βρει στέγη με μηνιαίο μίσθωμα κάτω
από τετρακόσια (400) ευρώ. Το δε επίδομα της Πολιτείας σήμερα ανέρχεται στα εκατόν
είκοσι πέντε (125) ευρώ περίπου τον μήνα και αυτό υπό προϋποθέσεις. Εξυπακούεται
δηλαδή ότι το εν λόγω επίδομα δεν επαρκεί να καλύψει πλήρως τις στεγαστικές ανάγκες
των φοιτητών. Συν τοις άλλους, παρατηρείται τα τελευταία χρόνια η εκπαραθύρωση
φοιτητών από μισθωμένες κατοικίες σε νησιά, ιδίως κατά τη διάρκεια της θερινής
τουριστικής περιόδου, διότι οι ιδιοκτήτες προσβλέπουν στην υπερεκμετάλλευση αυτών,
δια του συστήματος της βραχυχρόνιας μίσθωσης (Airbnb).

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεστε όπως αφενός διευρύνετε τα οικονομικά κριτήρια χορήγησης του φοιτητικού
στεγαστικού επιδόματος, ώστε να μπορούν να το λαμβάνουν περισσότερες/οι
φοιτήτριες/τές, βάσει αντικειμενικών κριτηρίων, και αφετέρου να αυξηθεί το χρηματικό
ποσό του στο υπερδιπλάσιο και η καταβολή του να γίνεται απαρεγκλίτως μηνιαίως και
προκαταβολικά;
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